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Στην τελευταία σελίδα του φύλλου της 19ης/8 της έγκριτης εφημερίδας σας, 
αναφέρεται ότι τα μέτρα που η Κυβέρνηση, με «αρχιτέκτονα» εμένα, αποφάσισε το 
1997 για το φάρμακο απέτυχαν.
Δεν αποποιούμαι την ευθύνη της πολιτικής για τα φάρμακο του 1997, αντιθέτως ο 
τίτλος με τιμά. Άλλωστε από το 1995 την είχα προτείνει ως Γ.Γ. τότε του υπουργείου 
Εμπορίου. Για πρώτη φορά στην ιστορία των φαρμάκων οι τιμές τους μειώθηκαν 
μεσοσταθμικά κατά 26%, με προφανές το όφελος των καταναλωτών, των 
ασφαλιστικών φορέων και του Δημοσίου.
Ως το 1997 η συνολική φαρμακευτική δαπάνη αυξανόταν με ρυθμούς 15-20% 
ετησίως για πολλούς λόγους, όπως αύξηση των τιμών των φαρμάκων, υποκατάσταση 
φθηνών από ακριβότερα, υπερσυνταγογράφηση,γήρανση του πληθυσμού, κλπ.
Με τους ρυθμούς αυτούς η δαπάνη το 1998, αν δεν είχαν ληφθεί τα μέτρα, θα 
ξεπερνούσε τα 700 δις, και το 2000 το 1 τρις.
Χάρις στα μέτρα, η δαπάνη μειώθηκε σημαντικά το 1998 και έχει συγκρατηθεί έκτοτε 
σε επίπεδα (υπερεκατό δις) σαφέστατα κάτω από αυτά που θα προέκυπταν χωρίς τη 
λήψη των μέτρων.
Πάντως, οι εξελίξεις στον τομέα παροχής υπηρεσιών υγείας απαιτούν διαρκή 
παρακολούθηση του δικτύου παραγωγής και διακίνησης του φαρμάκου και διαρκή 
λήψη μέτρων.
Όσον αφορά στις σχέσεις μου με τον Αλέκο Παπαδόπουλο, όλοι γνωρίζουν ότι είναι 
άριστες.
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